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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mire számíthatnak a gabonatermelők 2009-ben?” címmel a Házszabály 91 . § alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Európai Unió Health Checkre vonatkozó döntése megpecsételte a magyar gabonatermel ők
sorsát. Nincs érdemi mennyiségű intervenciós lehetőség a kukorica esetében, de a kalászo s
gabona piacai sem működnek. A gabonapiac áll, a bels ő felhasználás a készletekhe z
viszonyítva alacsony, folyamatosan csökken. A gazdálkodók hitelei lejártak, egyre töb b
gazda, gazdálkodó hiteleit mondja fel a bank és a folyamat vége cs őd, vagy felszámolás . Ezt
súlyosbítja a pénzügyi, gazdasági válság. A beígért gabona hitelprogram egyelőre nem
működik, a kukorica ipari célú felhasználása sem történik meg az indokolt mennyiségben .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mire számíthatnak a gabonatermelők 2009-ben?

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a gabonapica élénküljön ?

A tárca hogyan kívánja helyzetbe hozni az agrártermel őket a válság miatt kialakult nehéz
helyzetben, vagy csak az építőipart lehetetleníti el a válság, a kényszertermelővé vált gazdákat
nem?

Várom megtisztelő válaszát.

Jakab István
FIDESZ Magyar Polgári Szövetség
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